
داوود عزیزی
رئیس فدراسیون تنیس شد

در مجم��ع انتخاباتی فدراس��یون 
 تنی��س داوود عزی��زی با کس��ب
۳۴ رای ب��ه عن��وان رئیس جدید 
این فدراسیون انتخاب شد. مجمع 
از  انتخابات��ی فدراس��یون تنیس 
ساعت ۱۰ صبح روز یکشنبه به میزبانی هتل المپیک 
آغاز شد. عبدالرضا آریان فر، علیرضا پور سلمانی، پیمان 
جعفری طهرانی، سیدمحمودرضا حسینی، داوود عزیزی، 
سیدکامیار کیمیایی و سیدرضا میرابوطالبی 7 کاندیدای 
حاضر در مجمع انتخاباتی تنیس بودند که حس��ینی و 
میرابوطالب��ی در مجمع حضور پیدا نکردند. در ابتدای 
مجم��ع مهدی علی ن��ژاد، رئیس مجم��ع از کاندیداها 
خواست تنها به ارائه برنامه خود بپردازند و اصول اخلاقی 
را رعایت کنند. همچنین از کاندیداها خواسته شد اگر 
قصد انصراف دارند ۱۰ دقیقه سخنرانی را نداشته باشند. 
ب��ا این وجود عبدالرضا آریان فر به عنوان اولین کاندیدا 
بعد از ۱۰ دقیقه سخنرانی به نفع پیمان جعفری انصراف 
داد که با تذکر جدی معاون وزیر ورزش و جوانان مواجه 
ش��د. پس از آریان فر، ۴ کاندیدای دیگر به س��خنرانی 
پرداختن��د. در این بین داوود عزیزی با نمایش کلیپی 
به تشریح برنامه های خود پرداخت. سرانجام رأی گیری 
آغاز شد. مستجاب الدعوه، مس��ؤول امور مجامع تذکر 
داد اعضای مجم��ع از آوردن تلفن همراه پای صندوق 
خودداری کنند. در پایان رأی گیری، داوود عزیزی با ۳۴ 
رای به عنوان رئیس جدید این فدراسیون انتخاب شد. 
همچنین پورسلمانی یک، جعفری ۶ وکیمیایی ۲ رأی 
کسب کردند. آریان فر و میرابوطالبی هم انصراف دادند. 

ورود وزارت اطلاعات
به موضوع دلالی در فوتبال

مدیرکل حراس��ت وزارت ورزش گف��ت: این وزارتخانه 
حتما برای دلالانی که به صورت غیرقانونی در فوتبال کار 
می کنند برنامه دارد و از ظرفیت وزارت اطلاعات هم استفاده 
می کنیم. به گزارش پایگاه خبری وزارت ورزش و جوانان، 
جعفر سمیعی، مدیرکل حراست وزارت ورزش درباره تایید 
صلاحیت کاندیداهای مجامع فدراسیون های ورزشی گفت: 
معاونت ورزش قهرمانی و حرفه ای توسط دفتر امور مشترک 
فدراسیون های ورزشی، اسامی را به حراست اعلام می کند 
و کار اس��تعلام را انجام می دهیم ک��ه این کار زمان بندی 
مشخصی دارد. وی همچنین درباره اعتراض برخی نامزدها 
مبنی بر رد شدن صلاحیت آنها در مجمع انتخابات فوتبال، 
افزود: این نظر شخصی دوستان است. در فدراسیون فوتبال 
یک هیأت ۳ نفره به صورت شکلی صلاحیت آنان را بررسی 
می کند و ورود به صلاحیت مدیریتی، امنیتی و حراستی 
ندارد. این هیات اسامی را به دبیر فدراسیون اعلام می کند 
و بعد از آن به مرکز حراس��ت وزارتخانه ارجاع می ش��ود. 
مدیرکل حراس��ت وزارت ورزش و جوانان درباره دلالی در 
فوتبال خاطرنش��ان کرد: وزارت به طور حتم برای دلالانی 
که به صورت غیرقانونی در فوتبال کار می کنند، برنامه دارد 
و پرونده ای تشکیل شده و از ظرفیت وزارت اطلاعات هم 
استفاده می کنیم. به لحاظ قانونی نمی توانیم اسم کسی را 
بیاوریم و پرونده در حال تکمیل است. وی درباره جرائم در 
فضای سایبری هم گفت: متاسفانه بی اخلاقی در ورزش زیاد 
دیده می شود و تنها شامل رشته فوتبال نیست و اشخاص 
خود باید پیگیر این قضایا باشند. امیدواریم این موضوعات 
در ورزش کمتر شود. سمیعی درباره ویدئوی منتشر شده 
از فدراس��یون شنا در سایت فدراسیون جهانی، گفت: این 
ویدئو حذف شد. این فیلم در پی یک ناهماهنگی منتشر 

شد و قرار نبود کار شود.

نگاهی حقوقی به تراژدی بانوی 
کرمانشاهی

ادامه از صفحه اول
دو: گاه افراد عدالت و انصاف را در راستای هم می پندارند، 
در حال��ی که عدالت در مفهوم عام ش��امل انصاف نیز 
می شود لکن در مفهوم خاص فاصله معناداری بین عدالت 
و انصاف وجود دارد. فرش��ته عدالت همواره با چشمانی 
بسته و ترازو به دست دیده می شود، لکن انصاف دارای 
انعطاف بیش��تری بوده و عدالت را تلطیف می کند و از 
خشکی آن می کاهد. لذا هیچگاه نمی توان قانون را بدون 
توجه به عدالت و عدالت را بدون التفات به انصاف تفسیر 
یا اجرا کرد که در مورد حاضر هیچ ردی نه تنها از انصاف، 
بلکه از عدالت نیز یافت نمی شود و در اجرای قانون نیز 
آنطور که شهرداری ادعا کرده، تردید های جدی وجود 
دارد. آسیه پناهی در حالی بر اثر استرس و فشار ناشی 
از اقدام مش��کوک ش��هرداری جان خود را از دست داد 
که تخلف وی کوچک ترین و آخرین مرحله از تخلفات 
دستگاه های عریض و طویل بود و در پایان جمله رهبر 
حکیم انقلاب که اخیرا در افتتاحیه دهمین دوره مجلس 
ش��ورای اس��لامی خطاب به کارگزاران نظام جمهوری 
اسلامی صادر ش��د بیش از پیش یادآوری می شود که 
فرمودند: »در عدالت نمره مطلوب به دست نیاوردیم«. 

اخبار

ورزشی

یادداشت

در حالی که همه در انتظار تعیین زمان برگزاری انتخابات 
هیأت کشتی مازندران هستند، سرپرست این هیأت از سمت 
خود استعفا کرد. روز ۱9 اسفندماه 98 دوره ۴ ساله ریاست 
اصغر ثمربخش در هیأت کش��تی مازندران به پایان رس��ید 
و هم��ان وقت همزمان با معرفی عادل عالیش��ان به عنوان 
سرپرس��ت هیأت، ثبت ن��ام از کاندیداهای ریاس��ت هیأت 
کش��تی این استان انجام ش��د تا هر چه زودتر مازندران که 
قطب اصلی کش��تی ایران به شمار می رود، رئیس جدیدش 
را بشناس��د. با توجه به تایید صلاحیت هر ۱۱ نامزد احراز 
ریاست هیأت کشتی مازندران، همه این روزها در انتظار اعلام 

زمان برگزاری مجمع انتخاباتی بودند و فدراس��یون کشتی 
نی��ز در این باره اعلام کرده بود ای��ن انتخابات در نهایت تا 
تیرماه انجام خواهد ش��د. با این وجود روز گذشته عالیشان 
که به صورت همزمان معاونت امور ورزشی اداره کل ورزش 
مازن��دران را نیز برعهده داش��ت، در نامه ای به فدراس��یون 
کشتی و اداره کل ورزش استان مازندران، استعفای خود را 
از سرپرستی این هیأت اعلام کرد. در نامه استعفای عالیشان 
خطاب به حسین زادگان، مدیرکل ورزش و جوانان مازندران، 
به برگزاری انتخابات داخلی کشتی مازندران جهت معرفی 5 
رئیس هیأت شهرستان برای عضویت در مجمع انتخاباتی این 

استان و همچنین برکناری وی از سمت معاونت ورزشی اداره 
کل مازندران در راس��تای تسهیل و تسریع در امر برگزاری 
انتخابات اشاره شده است. با استعفای عالیشان از سرپرستی 
هیأت کشتی که چند روز بعد از برکناری اش از سمت معاونت 
ورزشی اداره کل ورزش مازندران اتفاق افتاده، باید دید تکلیف 
برگزاری انتخابات و انتخاب سرپرست جدید چه خواهد شد. 
این در حالی اس��ت که شنیده می شود کشتی مازندران در 
مسیر انتخابات دچار چنددستگی شده که طبیعتا با برگزاری 
هر چه زودتر انتخابات، می ش��ود حاشیه های پیرامون آن را 

کاهش داد. 

استعفای سرپرست هیأت کشتی مازندران

انتخابات قطب کشتی ایران پیچیده تر شد

کاله رسماً از لیگ  والیبال کنار رفت
فدراسیون والیبال ایران با جدایی کاله مازندران از لیگ برتر موافقت کرد. پس از آنکه مسؤولان باشگاه کاله مازندران تصمیم به کناره گیری از فصل آینده لیگ 
برتر والیبال گرفته  و  نامه انصراف خود را به فدراسیون ارسال کردند، مسؤولان فدراسیون  با تصمیم این باشگاه موافقت کردند. همچنین پس از انصراف کاله، 
صحبت هایی درباره جایگزین شدن تیم هراز به جای کاله در لیگ برتر به عنوان نماینده آمل مطرح شد که فدراسیون والیبال با این پیشنهاد نیز موافقت کرد. 

معاون توسعه ورزش قهرمانی 
وزارت ورزش و جوانان می گوید 
اظهارنظر درباره پرونده ویلموتس زود است و وکلای دو طرف 
در حال صحبت هستند. مهدی علی نژاد در حاشیه انتخابات 
تنیس به جم��ع خبرنگاران آمد و درباره مس��ائل مختلف 
پاسخگو بود. معاون وزیر ورزش در قسمتی از این مصاحبه 
درباره واگذاری سرخابی ها به بخش خصوصی و همکاری با 
کارگزار، اظهار داشت: مسیر خصوصی سازی خیلی جدی در 
حال پیگیری است. ما هفته ای یک جلسه از شهریور گذشته 
با مجموعه سازمان خصوصی سازی داشته ایم. زیرساخت ها در 
حال تامین است و امیدواریم در زمان مقرر این کار صورت 
بگی��رد. علی نژاد همچنین درباره هیات مدیره اس��تقلال و 
استعفای منزوی گفت: مذاکراتی با بعضی از افراد مدنظر انجام 
ش��ده است، باید تایید صلاحیت انجام شود. زمانبر است و 
مجمع هم باید این تغییرات را تصویب کند. کار در حال انجام 

است. هیأت مدیره استقلال 
و پرسپولیس بزودی ترمیم 

خواهد شد.
ورزش  وزی��ر  مع��اون 
همچنین درباره اساسنامه 
فدراسیون فوتبال و تعلیق 
ک��رد:  تصری��ح  فوتب��ال، 
اساس��نامه در ح��ال رفت 
و برگش��ت به فیفاس��ت. 
فدراس��یون فوتبال نظرات 

خود را اعلام کرده و فیفا هم پاسخ داده است. این نامه نگاری ها 
طبیعی است. فدراسیون فوتبال مسیری را در پیش گرفته و 
طبق نقشه راه قدم به قدم آن را دنبال می کند. جای نگرانی 
نیست. امیدواریم اساسنامه طبق قواعد بین المللی و قوانین 
داخلی کامل شود و به تصویب مجمع برسد. علی نژاد درباره 

مس��ائل قرارداد ویلموتس 
خاطرنشان کرد: این قرارداد 
توس��ط فدراسیون فوتبال 
نوشته شده است. ویلموتس 
شکایت کرده و دوستان در 
فدراسیون فوتبال هم پیگیر 
موضوع هستند. پرونده در 
فیفاست و نمی توانیم الان 
اظهارنظر کنیم. مسؤولیت 
کار با فدراس��یون فوتبال 
اس��ت. امیدوارم شرایطی ایجاد شود که فدراسیون فوتبال و 
کشور آسیب نبینند. وکلای دو طرف در حال صحبت هستند، 
البته تصمیم هم نهایی نیست و هر دو طرف این فرصت را 
دارند درباره رای اعلام ش��ده به CAS ش��کایت کنند. الان 
اظهارنظر درباره این موضوع زود اس��ت. معاون وزیر ورزش 

درباره نامه نگاری ۴ باشگاه با وزارت ورزش و اینکه زنوزی گفته 
این موضوع را با فیفا مطرح می کند، آیا این موضوع دخالت 
دولت در فدراس��یون نیست، گفت: آیا شما نامه را دیده اید؟ 
اینکه یک باشگاه به وزارت ورزش یا وزیر نامه بزند مشکلی 
ندارد اما اینکه ما دخالت کنیم، اینطور نیست. وزارت ورزش، 
بهداشت و ستاد مبارزه با کرونا از اول خرداد برای تمرین و از 
۲۲ خرداد برای بازی مجوز داده است، اینکه بازی برگزار شود 
یا نه برعهده فدراسیون است. علی نژاد عنوان کرد: مجوزهایی 
برای بازگش��ایی ها داده شده که به ترتیب اعلام شده است. 
در فوتبال به این ش��کل بود که از اول خرداد برای تمرین و 
از ۲۲ خرداد برای بازی مجوز داده ش��ده. اینکه فدراس��یون 
چه تصمیمی در این رابطه بگیرد، آیا برگزار کند یا نه، یا به 
چه شکلی برگزار  شود در اختیار وزارت ورزش و ستاد کرونا 
نیست. ما تصمیم حاکمیتی را داده ایم و تصمیم گیری برعهده 
فدراسیون است و آنها قطعا تدابیر لازم را اتخاذ خواهند کرد. 

اساسنامه فوتبال در حال رفت و برگشت به فیفاست

وع لیگ با فدراسیون است علی نژاد: شر
وزارت ورزش

احمد سعادتمند، مدیر عامل باشگاه استقلال اعلام کرد برای 
فصل آینده از فرهاد مجیدی لیست بازیکنان جدید را درخواست 
کرده اما هنوز این لیست در اختیارش قرار نگرفته است. اگر فرهاد 
مجیدی قصد ادامه همکاری و ارائه لیست بازیکنان مورد نظرش 
به باشگاه را داشته باشد، بسیاری منتظر هستند تا اسامی نفرات 
مورد نظر سرمربی جوان منتشر شود. فرهاد مجیدی در ۲ مقطع 
نقل و انتقالاتی که سرمربی آبی ها بود نشان داد علاقه چندانی به 
کارکردن با ستاره ها ندارد. او اغلب بازیکنان جوان و کم نام و نشان 
را ترجیح می دهد. مثل نقل و انتقالات لیگ نوزدهم که از مذاکره 
باشگاه با محمدرضا حسینی، ستاره تیم ذوب آهن که مورد توجه 
اغلب تیم های مدعی قرار داشت ناراحت شده بود و به خاطر این 
موضوع از خطیر و پرویز مظلومی عصبانی بود. در نهایت هم حسینی 

راهی سپاهان شد. 
مجیدی می گوید بازیکنان جوان و آینده دار را به بازیکنانی که 
ستاره شده اند ترجیح می دهد، البته این خصلت اغلب مربیان جوان 
ایرانی است. امیر قلعه نویی هم در شروع کارش با استقلال چنین 
سیاستی را در پیش گرفت. علیرضا منصوریان هم در لیگ شانزدهم 
و حتی هفدهم تقریبا با چنین تفکری یارگیری کرد. هرچند در 
نیم فصل دوم لیگ شانزدهم بعد از نتیجه نگرفتن تغییر رویه داد 
و سراغ سجاد شهباززاده و آندرانیک تیموریان رفت که البته بسته 
شدن پنجره نقل و انتقالاتی نیم فصل باعث شد ناچار به استفاده از 
جوانانش شود و نتایج خوبی هم کسب کند. حتی یحیی گل محمدی 
هم در اولین فصل حضورش در پرسپولیس چنین رویه ای در پیش 
گرفت. مجیدی در نقل و انتقالات زمستانی با خرید ارسلان مطهری 
و رفتن سراغ گزینه هایی چون آرمین سهرابیان نشان داد سیاست 

و سلیقه اش کار کردن با غیرستاره هاست. 

در چنین شرایطی باید لیست بازیکنان تیم  ملی امید در دوره 
سرمربیگری فرهاد مجیدی را مورد توجه قرار داد. از بین نفراتی 
که فرهاد مجیدی به تیم امید دعوت کرد امروز شاهین طاهر خانی، 
محمد بلبلی، مهدی قائدی، عارف غلامی، رضا آذری و حسین 
پورحمیدی در استقلال شاگرد مجیدی هستند. از طرف دیگر 
نفراتی چون محمد آقاجانپور، وحید نامداری، ابوالفضل رزاق پوریا، 
ابوالفضل جلالی و رضا جبیره هم در ۲ پنجره قبلی نقل و انتقالات 
که فرهاد مجیدی در آنها حضور داشت نام شان برای حضور در 

استقلال مطرح شد. از بین شاگردان فرهاد مجیدی در تیم  ملی 
امید، امروز نفراتی چون علی شجاعی، علیرضا آرتا، محمد محبی، 
امید نورافک��ن و یونس دلفی می توانند گزینه های جذابی برای 
نقل و انتقالات تابستانی باشند که باید دید فرهاد روی آنها دست 
می گذارد یا ترجیح می دهد سراغ بازیکنان کمتر شناخته شده برود. 
البته فرهاد با خط کشیدن روی نفراتی چون اللهیار صیادمنش، 
محمدرضا سلیمانی، مهدی امینی و محمدامین اسدی و دعوت 
از نیما میرزازاد، دروازه بان نیمکت نشین نساجی نشان داد درباره 

برخی بازیکنان نگاه و دیدگاه متفاوتی دارد؛ درست مثل زمانی 
که در برنامه نود درباره علیرضا جهانبخش از او سوال شد و فرهاد 
لژیونر جوان فوتبال ایران را نمی شناخت. در لیست فرهاد بازیکنان 
لیگ برتری دیگری هم مثل محمد خرم الحسینی، سینا زامهران، 
محمد خدابنده لو، معراج اسماعیلی، رضا شکاری، امیر روستایی و 
طاها شریعتی وجود داشتند که باید دید در لیست خرید سرمربی 
جوان قرار می گیرند یا نه. نکته جالب درباره فرهاد مجیدی اینکه 
وقتی او سرمربی تیم  ملی امید شد ۱۳ بازیکن جدید در لیستش 
قرار گرفتند که به نظر می رسد با انتخاب و سلیقه خودش بوده 
اس��ت. امید دره، سینا خادم پور، سجاد آقایی، محمدرضا آزادی، 
عارف آغاسی، امیرحسین باقر پور، جعفر سلمانی، رحمان جعفری، 
علی شجاعی، اسماعیل باباحاجی، مهدی عبدی، رامین داوودی 
و حبیب فرعباسی این لیست ۱۳ نفره را تشکیل می دادند. البته 
قرض دادن آقایی به ذوب آهن و نیمکت نشینی محض خادم پور در 
استقلال نشان می دهد فرهاد مجیدی در تیم  ملی امید و استقلال 
۲ سلیقه و شخصیت کاملا متفاوت دارد. در مجموع باید منتظر 
ماند و دید در لیستی که قرار است فرهاد برای خرید تابستانی به 
باشگاه بدهد تجربه سرمربیگری تیم  ملی امید چقدر به کارش 
می آی��د و از بی��ن ده ها بازیکنی که در لیگ برتر و لیگ آزادگان 
چند ماه تمرین و بازی آنها را زیر نظر داش��ته، کدام یک را برای 
خرید به مدیران باشگاه سفارش می دهد. اگر هیچ کدام در لیست 
او نباشند جای سوال و تعجب دارد! البته در استقلال قطعا مربیان 
تیم و دستیاران فرهاد هم روی تصمیم گیری او درباره لیست خرید 
تاثیرگذار هستند، همان طور که در تیم  ملی امید حمید استیلی و 
کادر فنی تلاش می کردند روی نفرات دعوت شده و حتی ترکیب 

اصلی تاثیرگذار باشند. 

نگاهی به خریدهای احتمالی استقلال در فصل پیش رو

سبد خرید آبی

دوشنبه 12 خرداد 1399
وطن امروز     شماره 2940

    چرا بازگشت دیاباته حکم مرگ و زندگی را داشت؟     
ش�یخ دیاباته بعد از تعطیلی لیگ چند روزی در ایران ماند و با درمان 
کامل مصدومیتش به فرانسه سفر کرد. او سپس نامه ای به باشگاه استقلال 
زد که اگر 255 هزار دلار از مطالباتش را دریافت نکند به ایران بازنخواهد 
گشت. در این بین هواداران استقلال نگرانی های زیادی داشتند که شاید 
دیابات�ه قرارداد خود را فس�خ کند اما در نهای�ت او بعد از دریافت پولش 

شب گذشته وارد ایران شد. 
اما س�وال اصلی این اس�ت: چرا بازگشت دیاباته اینقدر برای استقلال 
مهم است؟ دیاباته هم اکنون آقای گل لیگ برتر نیست و حتی در تیمش 

هم مهدی قائدی از او یک گل بیشتر زده است اما آنچه دیاباته را به یک بازیکن ممتاز تبدیل می کند گل های زده او نسبت 
به دقایق بازی اش است. جالب است بدانید شیخ دیاباته از 1800 دقیقه ممکن در لیگ برتر تنها 816 دقیقه برای این تیم بازی 
کرده و در واقع در 45/3 درصد بازی های اس�تقلال حضور داش�ته است و در این مدت توانسته 8 گل بزند. در واقع دیاباته 
در هر 102 دقیقه یک گل زده و از حیث میانگین دقایقی که بازی کرده بهترین گلزن لیگ برتر است. شیخ دیاباته این فصل 
هفته های زیادی را به دلیل مصدومیت از دست داده اما در طول دقایق کمی که برای آبی ها بازی کرده است آنقدر خوب بوده 

که هواداران استقلال دوست دارند او فصل بعد هم در این تیم ماندنی شود.


